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Podcast: Is het woningtekort op te lossen?  
In Toegevoegde Waarde gaat journalist Anna Dijkman samen met economen op zoek naar 

de verhalen achter de economie. 

In deze aflevering van Toegevoegde Waarde hoor je alles over het woningtekort in 

Nederland. De verwachting is dat het tekort van 390.000 woningen niet snel zal afnemen en 

eerder zal toenemen. Maar hoe weten we eigenlijk hoeveel woningen er precies nodig zijn? 

En kunnen we dat tekort überhaupt nog inlopen? 

Daar gaan we het over hebben met Stefan Groot, huizenmarkteconoom bij de Rabobank. Hij 

vertelt hoe het tekort berekend wordt en legt uit dat dit getal lang niet alles zegt. 

 

Ook hoor je Friso de Zeeuw. Hij houdt zich al sinds de jaren zeventig bezig met de 

woningbouw. Hij werkte onder meer bij het voormalige Bouwfonds, was praktijkhoogleraar 

gebiedsontwikkeling, gedeputeerde en wethouder. Hij vertelt wat voor woningen we zouden 

moeten bouwen en waar die dan moeten staan. 

Luister naar de podcast (30 min.): 

https://fd.nl/economie/1505728/toegevoegde-waarde-is-het-woningtekort-op-te-lossen 
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